

彼得後書 1:3-9

## (1) 神的知识方面

## (2) 品德方面

"神的神能已將一切關乎生命和虔敬的事賜給我們，皆因我們認識那用自己榮耀和美德召我們的主。"

- 彼得後書 1:3

"神既在古時藉著眾先知多次多方的曉諭列祖，<sup>2</sup>就在這末世藉著他兒子曉諭我們；又早已立他為承受萬有的，也曾藉著他創造諸世界。<sup>3</sup>他是神榮耀所發的光輝，是神本體的真像，常用他權能的命令托住萬有。他洗淨了人的罪，就坐在高天至大者的右邊。-希伯來書 1:1-3

"我們眾人既然敞著臉得以看見主的榮光，好像從鏡子裡返照，就變成主的形狀，榮上加榮，如同從主的靈變成的。"-歌林多後書 3:18

2 Peter 1:3-9

( 1 ) Knowledge of God

( 2 ) Character

"His divine power has given us everything we need for a godly life through our knowledge of him who called us by his own glory and goodness." - **2 Peter 1:3**

"In the past God spoke to our ancestors through the prophets at many times and in various ways,<sup>2</sup> but in these last days he has spoken to us by his Son, whom he appointed heir of all things, and through whom also he made the universe.<sup>3</sup> The Son is the radiance of God's glory and the exact representation of his being, sustaining all things by his powerful word. After he had provided purification for sins, he sat down at the right hand of the Majesty in heaven." - **Hebrews 1:1-3**

"<sup>18</sup> And we all, who with unveiled faces contemplate the Lord's glory, are being transformed into his image with ever-increasing glory, which comes from the Lord, who is the Spirit."  
- **2 Corinthians 3:18**